

主辦機構



鮑廣桓兒童慈善基金  
Pau Kwong Wun Charitable Foundation

協辦機構



Member of VTC Group  
VTC 繼續教育

支持機構



THE HONG KONG  
EXPORTERS'  
ASSOCIATION  
香港出口商會  
since 1955



香港中小企業總商會  
The Hong Kong General Chamber of  
Small and Medium Business



齊同行 迎未來

慈善線上步行月

2022.9.1~30

籌得善款將支援兒童癌症項目發展



國際兒童癌症關注月 (9月)

報名日期: 8月16日 - 9月16日

歡迎任何人士參與

查詢:  5300 4292

 [info@pkwfoundation.org](mailto:info@pkwfoundation.org)



詳情



# . 報名表格 Registration Form .

請以正楷填寫 Please complete the form in BLOCK LETTERS.

## A. 個人參加 (最低籌款額港幣100元)

Individual Participation (Minimum sponsorship amount of HKD100)

先生  女士 姓名 \_\_\_\_\_

Mr  Ms Name (First name, Surname) \_\_\_\_\_

電郵 Email \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact Number \_\_\_\_\_

通訊地址 Postal Address \_\_\_\_\_

## B. 隊伍參加 (上限為 4 人 1 隊, 最低籌款額港幣 500 元)

Team Participation (Maximum 4 members; Minimum sponsorship amount of HKD500)

通訊地址 Postal Address \_\_\_\_\_

	姓名 Name (First name, Surname)	先生/女士 Mr/Ms	聯絡電話 Contact Number	電郵 Email
隊長 Team Leader				
隊員 Team member				
隊員 Team member				
隊員 Team member				

## C. 捐款 Donation

本人無暇參與步行籌款, 但樂意捐款支持貴會。捐款者資料如下:

先生  女士 姓名 (免稅收據抬頭) \_\_\_\_\_

通訊地址 \_\_\_\_\_

聯絡地話 \_\_\_\_\_ 電郵 \_\_\_\_\_

請於後頁參閱捐款方法及郵寄詳情。

I am not available to participate but wish to make a donation. Sponsor information per below

Name (Tax-deductible receipt name) \_\_\_\_\_

Postal Address \_\_\_\_\_

Contact Number \_\_\_\_\_

Email \_\_\_\_\_

Please refer to overleaf for donation methods and mailing address.

\* 愛心大獎 - 個人或隊伍籌款額達港幣10,000元或以上, 可獲紀念品乙份

Souvenir - Individual or team who raise an amount of HK10,000 or above will receive a souvenir

## . ∞ . 贊助表格 Sponsorship Form . ∞ .

贊助人姓名 Sponsor Name	贊助金額 (港幣) Sponsorship Amount (HK\$)	收據 (✓) Receipt (✓)	免稅收據抬頭 (請以正楷填寫) Tax-deductible receipt name (in BLOCK LETTERS)
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			
<b>贊助總額 Sponsorship Total</b>			

請填妥表格並於 2022年9月30日前, 以電郵、傳真或郵寄方式遞交表格。善款可於2022年10月31日前連同贊助表格以支票或銀行存款收據交回給本基金會。請於後頁參閱捐款方法。

Please complete and submit your registration form either by email, fax or by post on or before 2022.9.30. Please send in your sponsorship form with cheque or transaction record(s) before 2022.10.31. Please refer to overleaf for donation methods.

\* 捐款港幣 100 元或以上可憑收據申請免稅

Donations of HK\$100 or above are tax deductible and a receipt will be issued to individual sponsors upon request.

\* 由於籌款活動期間工作繁重, 基金會將於收妥善款後 2 個月內發出正式收據, 並由報名表格上的參加者/隊長分發給個別贊助人。

Due to heavy workload during the event period, official receipt(s) will be issued within 2 months upon receiving the donation. The participant/team leader as specified in the registration form will distribute donation receipts to sponsors.

## 捐款方法

銀行轉帳: 恒生銀行戶口:269-188868-668 或 劃線支票: 鮑廣桓兒童慈善基金

請將銀行存款收據或支票註明捐款者姓名、地址和聯絡電話, 並把資料以傳真、電郵、或郵寄至  
基金辦事處: 地址: 鮑廣桓兒童慈善基金, 九龍觀塘道 342 號 1 字樓 B 座

電郵: info@pkwfoundation.org

傳真: 2796 1331

## Donation Method

By bank transfer: Hang Seng Bank: 269-188868-668 or

By cheque: Pau Kwong Wun Charitable Foundation

Please send the deposit slip or cheque along with your name, address and contact number to our office either by fax, email or post: Address: Pau Kwong Wun Charitable Foundation,

Block B, 1st Floor, 342, Kwun Tong Road, Hong Kong

Email: info@pkwfoundation.org

Fax: 2796 1331

慈善線上步行月籌款須知:

1. 報名方法: 網上報名 / 傳真 / 郵寄
2. 參加者須於**2022年9月30日**或之前報名。基金將以電郵或電話方式向參加者確認報名。
3. **12歲**以下兒童須由家長或監護人陪同參加; 未滿**18歲**之參加者須得家長或監護人同意簽名。
4. 完成最少一萬步後, 截圖步行數目, 最遲於**10月31日**上載至個人社交平台, 並標籤(#)以下其中一項 (可選用多於一項或全選):  
#pkwfoundation #鮑廣桓兒童慈善基金  
#pkwcharitywalk2022 #pkw籌款2022  
#GoldSeptember #金色九月  
#SupportKidsWithCancer  
#支持患癌兒童 #支持患癌儿童  
#ChildhoodCancerAwarenessMonth2022  
#ccam2022 #兒童癌病關注月2022
5. 閣下所提供的相片及影片, 基金會用作推廣服務 用。
6. 善款可於**2022年10月31日**前連同贊助表格以支票或銀行存款收據交給本基金。請於上頁參閱捐款方法。
7. 所有善款一經存入銀行帳戶, 將不予退還。
8. 一經報名, 即表示同意基金的一切安排。
9. 閣下提供予基金的「個人資料」會用作處理郵寄物資、捐獻、簽發收據及謝函之用。基金將運用你的個人資料包括姓名、電話、電郵及地址等, 以便日後提供各類型的活動資訊, 但基金不會以任何形式出售、租借或轉讓閣下之資料予任何人士或其他組織。如有需要, 閣下可隨時向基金提出要求停止使用你的個人資料。

Important notes of the Event:

1. You can return the completed enrolment form by email, fax or post.
2. Enrolment deadline is **2022.9.30**. Confirmation will be notified by email or by phone
3. Participants below the age of **12** must be accompanied by their parent(s) or guardian(s). Participants under the age of **18** must return the completed enrolment form with signature of their parent(s) or guardian(s).
4. Use any smart watch or mobile app to record your activities after reaching minimum **10,000** steps and upload the screenshot to your personal social media platform no later than **October 31**. Please put one of the following hashtags in your post (can be more than one or use all):  
#pkwfoundation #鮑廣桓兒童慈善基金  
#pkwcharitywalk2022 #pkw慈善步行2022  
#GoldSeptember #金色九月  
#SupportKidsWithCancer  
#支持患癌兒童 #支持患癌儿童  
#ChildhoodCancerAwarenessMonth2022  
#ccam2022 #兒童癌病關注月2021
5. Photos and videos taken at the event will be used for PKW service promotion.
6. Donations can be made by cheque or bank deposit (see Donation Methods in the previous page). Please submit the Sponsorship Form together with the cheque or transaction record(s) to us before **2022.10.31**.
7. Donations are non-refundable.
8. Your participation will imply your consent to all the arrangements by PKW.
9. All personal information you have provided will be used for mailing, such as material postage, receipts and thank you letter. We will use your personal information includes name, phone number, email and address, etc, for notification of event information in the future. We will not sell, rent or transfer your information to anyone or other organizations. If necessary, you can contact us at any time to stop using your personal data.